
Bestyrelsesmøde afd. 10 og 51 – 4. februar 2024 

 
Tilstede : Jan, Morten og Bodil 

 

 

Beboertid: 

 

- Elevatoren har sporadiske stop. Det er utrygt og træls, at der stadig er problemer med drift (måske 

skulle vi have en log i elevatoren, hvor vi kan registrere hver gang, det sker). 

 

Elevatoren bliver aldrig ordentligt rengjort. Bestyrelsen vil meget gerne at der er en fra Almenbo 

som tager ansvar for, at der bliver udført en ordentlig rengøring hver uge. 

 

 

- et ønske om harmonisering af nøglesystem i afd. 51 – pris/tilbud 

 

- et ønske om kamera ved dørlås. Bestyrelsen anbefaler det som et forslag til beboermøde. 

 

 

1. Processen med nye vinduer i afd.10 er i gang, og beboerne hører nærmere om tidsplan for 

start. Vi har valgt det samme lukkesystem som det nuværende, men med trelagsglas. 

 

2. Tove som har stået for udlejning af vores beboerlokale gennem flere år, ønsker at stoppe. 

Bestyrelsen søger derfor en ny person som kan stå for udlejningen af lokalet. 

 

 

For referatet 

 

Bodil 

 


